

HOME OF LOVING FAITHFULNESS

可愛忠實之家



(1.) ABOUT US 簡介:

The Home of Loving Faithfulness has been providing free life-long Christian care to children and adults with special needs in Hong Kong since 1965 with two English ladies who had the calling from GOD.

可愛忠實之家本著耶穌基督仁愛的精神，在1965年藉著兩位蒙神呼召的英國女士開始為香港有特殊需要的兒童及成人提供終身家庭式的免費護理服務。

(2.) MISSION 使命:

- To provide a good standard of care for Hong Kong children and adults, who have mild to multiple disabilities and to offer them a better quality of life in a multigenerational Christian and family setting.
- To relieve families of such children and adults from the financial, physical, social, mental and emotional stress they may be experiencing.
- To honour God through our work and to be a practical expression of His love and a living testimony to His absolute faithfulness.
- Through God's guidance and provision, we aim to empower young disabled people of Hong Kong to achieve their fullest potential.
- To trust God in everything we do— sustained by God's grace as we continue to pray daily for His provision, to be aligned with His will and timing.
- 為香港的輕度至多重殘疾兒童及成人，在基督教及家庭式環境中提供好的質量生活。
- 為紓緩那些家庭，因著他們的兒童和成年人帶來財政、生理、社會、精神和情緒壓力。
- 通過上述途徑榮耀主，並作為回應神愛的實際表現，以及作為對祂的救贖恩典及絕對信實的活見證。
- 透過主的帶領和供應，我們的目標是鼓動香港年輕殘疾人能充分發揮潛能。
- 單信靠上帝供應，每日持續祈禱時，上帝將按照祂的恩典和旨意及時供應我們一切所需。

(3.) SERVICES 服務:

The Nursing Unit - This unit consists of a day room, two bedrooms and a bathroom. It is designed for the special care and attention needed by those members of our family who are severely disabled and need constant nursing care and supervision with the love and the necessary physical, emotional and spiritual care.

The Lower Ark - Initially this unit was for the less physically challenged residents and therefore the family in this part of the Home are more physically able to do many things for themselves. Under close supervision, they are each encouraged to develop skills appropriate to their level of understanding and ability for independent living such as washing, dressing, feeding themselves, basic house chores, helping with the shopping, cleaning and tidying up.

護理部 - 設有一間日間活動室，兩間臥室和一間浴室。為所有年紀的嚴重殘疾院友提供密切監測及所需的愛和身、心、靈的關懷和照顧。

方舟 - 這座為特殊目的而建的單位可容納多達六個院友和一個留宿的院舍母親。大部份居住在方舟的院友都上特殊學校或參加成人培訓中心。在密切監督下，鼓勵及院發展友獨立的生活技能，如洗衣，穿衣，自己進食，基本的家務，幫助購物，清潔和整理等。

(4.) FEES AND CHARGES 費用和收費:

Free of charge.

Negotiable
面議

(5.) OFFICE WORKING HOURS 辦公室工作時間：

Monday – Friday : 09:00 a.m. - 17:00 p.m. (Open)
Saturday – Sunday & Public holidays : (Closed)

星期一至星期五：上午時 至下午時 (辦公)
星期六、日及公眾假期 (休息)

(6.) INQUIRY & CONTACT US 查詢和聯絡我們：

HOME OF LOVING FAITHFULNESS 可愛忠實之家

Address : 7 Castle Peak Road, Kwu Tung, Sheung Shui, N.T., Hong Kong

地址：新界上水古洞青山公路7號

Tel. 電話：(852) 2670 0676

Fax 傳真：(852) 2673 1277

Email 電郵地址：info@holf.org.hk

Website 網址：www.holf.org.hk

Facebook 面書：Home of Loving Faithfulness

(7.) OUR LOCATION 我們的位置：

我們的位置：

(Entrance Carpark 入口處停車場)

